
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 20/01/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών
Τoν κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων

ΘΕΜΑ: «Η διαχείριση των ιαματικών πηγών Σερρών θα εδρεύει στην Αθήνα»

Κύριε Υπουργέ,

Η Κυβέρνηση κατέθεσε ένα νομοσχέδιο (που γίνεται νόμος 4875/23-12-2021 όπου
συστήνει την «Ιαματικές Πηγές Α.Ε.» που ουσιαστικά είναι το «ΤΑΙΠΕΔ των ιαματικών
πηγών» και υφαρπάζει το περιουσιακό αυτό στοιχείο της τοπικής αυτοδιοίκησης. Στις
Σέρρες επηρεάζονται από την εφαρμογή του νόμου άμεσα Νιγρίτα (Θερμά),
Σιδηρόκαστρο και Άγγιστρο.  Η Κυβέρνηση επέλεξε να προχωρήσει σε αυτήν την
αντιαυτοδιοικητική πρακτική. Είναι κοινή παραδοχή των Σερραίων ο πλούτος των
ιαματικών μας πηγών. Κοινό επίσης το αίσθημα της αποζημίωσής τους στο πέρασμα
του χρόνου, όπου, αντί να εκσυγχρονίζονται και να αξιοποιούνται αυξάνοντας την
προστιθέμενη αξία σε όλο τον τόπο, αφήνονται στη φθορά και την εγκατάλειψη.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Θα μεριμνήσετε άμεσα για τον ενεργό και πρωταρχικό ρόλο της τοπικής
αυτοδιοίκησης και της κοινωνίας των πολιτών στην ορθολογική αξιοποίησή τους με
παράλληλη απαίτηση από το κράτος να τους διαθέτει τα αναγκαία εργαλεία
χρηματοδοτικά και μη;

2. Θα λάβει η Κυβέρνηση μέτρα για τη δημιουργία ενός διαφανούς θεσμικού πλαισίου
για το πώς και ποιος θα εκμεταλλευτεί τον ΔΗΜΟΣΙΟ αυτό ΠΟΡΟ,  ώστε να υπάρξει
δυνατότητα ανάπτυξης τόσο του τουρισμού στις ιαματικές πηγές αλλά και δυνατότητα
διαχείρισης του ανταγωνισμού μεταξύ των διαφορετικών οικονομικών δράσεων;

Ο ερωτών Βουλευτής
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